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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Binnen het Ontwikkelplan Rondje Roosendaal (ROOS, zie HIER) zien we dat de ontwikkelingen op de

Dunantstraat zijn weergeven als een mobiliteitsHUB. De kracht van het ontwikkelplan is een integrale

benadering van meerdere uitdagingen. Zoals wonen, zorg, klimaat en mobiliteit.

Door het vertrek van de Gemeente van de Dunantstraat 80 naar't HUIS van Roosendaal komt deze

locatie vrijvoor herontwikkeling binnen de kaders van ROOS.

De fractie van VLP Roosendaal zou graag willen weten hoe het College de integraliteit zal

toepassen.

Onze fractie heeft enkele vragen over de bestemming van deze locatie:

1. Wat zijn volgens uw College de leidende integrale ontwikkelkaders voor de gemeentelijke

locatie aan de Dunantstraat?
2. ls het realiseren van een mobiliteitsHUB, gezien de huidige parkeerproblematiek, ook mogelijk

in combinatie met (duurzaam) wonen of andere opgaves zoals bijvoorbeeld zorg-wonen? Zo ia,
welke mogelijkheden ziet u en op welke wijze denkt u deze in te kunnen vullen?

3. Wanneer denkt u omwonenden te betrekken bij de herontwikkeling van deze locatie?

Alvast dank voor de antwoorden.

Namens fractie VLP Roosendaal,

Richard Machielsen

Namens de fractie van VLP Roosendaal,

Richard Machielsen
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Wat zijn votgens uw Gollege de leidende integrale ontwikkelkaders voor de
gemeentelijke locatie aan de Dunantstraat?

Het voornemen is om de huidige locatie circulair te slopen. Dat zal niet in 2023 gebeuren,

onder meer in verband met flora en fauna. Momenteel worden de mogelijkheden tot

leegstandsbeheer verkend. De planvorming voor de herontwikkeling van de locatie wordt vanaf

Q22023 opgepakt. ln de planvorming wordt een participatief traject met de omgeving voorzien.

Dit participatief traject geeft input voor de (leidende) integrale ontwikkelkaders.

2. ls het realiseren van een mobiliteitsHUB, gezien de huidige parkeerproblematiek, ook
mogelijk in combinatie met (duurzaam) wonen of andere opgaves zoals bijvoorbeeld
zorg-wonen? Zo ja, welke mogelijkheden ziet u en op welke wijze denkt u deze in te
kunnen vullen?

Op deze locatie wordt in eerste instantie woningbouw voorzien. ln dit stadium is nog niet
bekend in wat voor vorm. De optie om een hub te realiseren (in combinatie met woningbouw)
wordt bijde planvorming ook verkend. Voor een hub op deze locatie moet nog wel onderzocht
worden welke doelgroepen we hiermee precies zouden willen bedienen en welke faciliteiten de
hub dan zou moeten hebben.

3. Wanneer denkt u omwonenden te betrekken bij de herontwikkeling van deze locatie?

Een precieze planning is nog niet bekend. ln de planning wordt ruimte ingebouwd voor

omwonenden om input te leveren bij de totstandkoming van de integrale ontwikkelkaders. Zie

antwoord onder 1.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


